

《单词百科:hydrogenated是什么意思?hydrogenated怎么发音?hydrogenated的解释和用法》

英语单词hydrogenated是什么意思?hydrogenated怎么读?hydrogenated怎么发音?简答网为您整理了hydrogenated的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hydrogenated怎么读

hydrogenated的读音:[ha dr d ne t d]

hydrogenated的意思

- 1、v.使与氢化合，使氢化(hydrogenate的过去式和过去分词)；
- 2、adj.（油类）氢化的，加氢的；

hydrogenated的相关词组

1、covalent hydrogenate 共价型氢化物;

hydrogenated的双语例句

1、Hydrogenated oil (esp. hydrogenated Diesel) is prone to blacken and form deposit under the light.

加氢生成油 (尤其加氢柴油) 对光比较敏感,光照后油品颜色变黑,产生沉淀.

2、Frying chicken in canola or soybean oil instead of partially hydrogenated shortening is an easy switch.

用菜籽油或大豆油替代部分氢化酥油来煎炸鸡肉是个容易的转换.

3、Isoprene could be deeply hydrogenated to isopentane on nickel catalyst.

异戊二烯在镍基催化剂作用下可深度加氢为异戊烷.

4、Optionally, the purified diisobutylene may be hydrogenated to isooctane hydrogenation catalyst.

任选的是, 可用加氢催化剂将纯化的二聚异丁烯加氢生成异辛烷.

5、Humans were not designed to eat white flour, refined sugar, fructose syrup, and hydrogenated vegetable oil.

人类体质本不适合多吃白面粉, 精制糖, 果葡糖浆, 氢化植物油之类的东西的.

6、Hydrogenated vegetable wax technology improvements will bring open more markets for these waxes.

加氢植物蜡技术的提高将会带来更多的市场.

7、Oil is hydrogenated to produce a solid fat.

油被氢化产生固体脂肪.

8、The hydrogenated MG latex had the good properties of resisting heat aging.

氢化天甲橡胶具有优良的耐热老化性能.

9、Trans fatty acids (trans fats) are made when vegetable oil is hydrogenated to harden it.

植物油经过氢化变硬之后,就形成了 反式 脂肪酸.

10、 How much sugar, salt, hydrogenated fat, E preservatives, colouring does it contain?

多少糖、盐、氢化脂肪、防腐剂, 是否包含色素?

11、 The maltitol syrup used crystallization also contains low levels of sorbitol, maltotritol and higher hydrogenated oligosaccharides.

用淀粉制取的麦芽糖醇溶液常常含有少量的山梨醇、麦芽三糖醇以及其它的低聚糖氢化物.

12、 Almost 80 % ~90 % of the dietary trans-fatty are generated from partially hydrogenated vegetable oils.

膳食中的反式脂肪酸80% ~ 90%来源于氢化(或部分氢化)植物油.

13、 The chilled box is the important internal component of hydrogenated reactor.

急冷箱是加氢反应器的重要内件。

14、 NMA was hydrogenated to 3-amino-4-methoxyacetanilide (AMA) with S-Ni as catalyst in liquid phase.

以改性的骨架镍为催化剂催化3-硝基-4-甲氧基乙酰苯胺(NMA)液相选择性加氢制备了3-氨基-4-甲氧基乙酰苯胺 (AMA).

15、 The working principle of gas liquid separator for hydrogenated unit was recommended.

介绍了加氢装置气液分离器的工作原理.

以上是简答网为您整理的hydrogenated怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于hydrogenated的用法、hydrogenated的释义、hydrogenated的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/hydrogenated>